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Protokoll medlemsmöte 2023-09-07

§ 56. Mötets öppnande.
Ordförande Solveig Karlsson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

§ 57. Fastställande av röstlängd.
Röstlängden fastställdes.

§ 58. Val av mötesordförande.
Mötet valde Solveig Karlsson till mötesordförande.

§ 59. Anmälan om protokollförare.
Mötet utsåg Carin Grönkvist till protokollförare.

§ 60. Val av justerare.
Till justerare av protokollet valdes Jerker Andersson och Elisabeth Andersson.

§ 61. Fråga om medlemsmötet blivit stadgeenligt utlyst.
Medlemmarna ansåg att mötet har blivit stadgeenligt utlyst.

§ 62. Fastställande av dagordning. 
Dagordningen fastställdes.

§ 63.  Inkomna motioner.
Inga motioner har inkommit.

§ 64. Nulägesrapport från styrelse och sektioner.
Ordförande Solveig Karlsson informerar:

Styrelsen
- Under städdagen den 11 juni, sattes staket upp mot skogen på ”gamla” appellplanen.
- Reine har röjt en massa buskar och ris.
- Klubben har satt upp regnvattenslangar på stuprören, som hjälp att avleda vatten 
från huset.
- Reine och Jerker ska försöka att räta upp stugan på lördag.



Utbildningssektorn: 
Vi har tyvärr kommit igång med våra kurser för sent i år. Detta p.g.a. att en instruktör 
blev sjukskriven och en annan hoppade av p.g.a. av privata  orsaker.
Därför tar Solveig en valpkurs och Carin och Solveig tar vardagslydnad. 
Kurserna ligger ute på hemsidan.

Kök: Karin och Solveig ska göra inköp till köket.

Tävlingssektorn: 
- 12 anmälda till lydnadstävlingen den 23/9. den 11/9 har vi träningstävling i lydnad, 
startklass och klass 1.
- Appellspår den 7/10, än så länge 5 anmälda, varav 2 hemmaekipage.
- Jonny Petersson undrar om vi ska efteranmäla några lydnadstävlingar till 2024.Vi 
tar beslut nästa styrelsemöte.
- Vi ska kolla upp att vi har priser till lydnadstävlingen.

§ 65. Ekonomi.
Preliminär balans/resultaträkning  2023-01-01-2023-08-31, delas ut. Se bilaga 1 och 
2.

§ 66. Övriga frågor.
En medlem undrar om inte IGP ska ingå i klubbens vandringspris i bruks. Vi måste 
kolla upp hur detta ska räknas då poängsättningen i IGP inte är lika som i brukset.

Ska vi ansluta oss till Brukswebben, för att få en lättare och mer överskådlig 
hemsida? Vi kollar upp med Malin Bennet som idag sköter vår hemsida.

Vecka 37 är det hundens vecka, vi kommer att anlita Sofie Söderström att hålla ett 
föredrag om ”hållbara Hund” på lördag den 16/9.

Vi har ju även en träningstävling i lydnad den veckan.

§ 67. Nästa medlemsmöte.
Nästa medlemsmöte är årsmötet.

§ 68. Mötet avslutas.
Mötesordförande tackade för visat intresse och avslutar mötet.



Ordförande Solveig Karlsson                              Sekreterare  Carin Grönkvist

Justerare

Jerker Andersson                                                          Elisabeth Andersson


